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Geachte dames en heren,

Op 2 september jl. ontving de Tweede Kamer het advies rapport van de Gezondheidsraad “5G 
en Gezondheid”. Zie https://www.gezondheidsraad.nl/documenten/adviezen/2020/09/02/5g-
en-gezondheid

In de Samenvatting van de adviezen valt o.a. te lezen:

 “Omdat niet uitgesloten kan worden dat ook blootstelling onder de nieuwste ICNIRP-normen 
de potentie heeft de gezondheid te schaden, adviseert de commissie om voorzorg toe te passen 
en blootstellingen zo laag als redelijkerwijs mogelijk te houden.”

Nu heeft Mona Keijzer in november een concept Besluit tot wijziging van het Frequentie-
besluit 2013 gepubliceerd. Met dit Besluit wil zij de blootstellingslimieten zoals die zijn 
vastgesteld door het ICNIRP landelijk vastleggen. Dit zou betekenen dat lagere overheden, 
zoals gemeenten, niet langer meer de bevoegdheid zullen hebben om zelf lagere limieten te 
stellen ter bescherming van de volksgezondheid of het milieu.

Mona Keijzer neemt dus zelf geen enkele verantwoordelijkheid tot het nemen van de door de 
gezondheidsraad geadviseerde voorzorg. Daar bovenop wil zij nu ook gemeenten de 
mogelijkheid ontnemen zelf voorzorgsmaatregelen te treffen met het oog op de gezondheid.

Over dit concept Besluit loopt nu een internetconsultatie,  waar iedereen op kan reageren. Dit 
kan slechts tot 4 januari, een einddatum welke aan het eind van de kerstvakantie valt. Deze 
periode is zeer goed gekozen als je zo weinig mogelijk reacties en tegengas wilt krijgen.

Persoonlijk vind ik deze wijze van handelen, over de hoofden van burgers en gemeente-
besturen heen een Besluit nemen welke ingrijpt in leven en ons aller gezondheid, zeer 
ondemocratisch! 

In het boek “Straling van alle kanten bekeken, 2020”, -geschreven door wetenschappers 
aangesloten bij het Wetenschappelijk Platform EMF Nederland voor Kamerleden, gemeenten, 
beleidsmakers en andere betrokkenen-, wordt het volgende geadviseerd: ik citeer:
“Schets een heldere en goed geïnformeerde toekomstvisie op draadloze communicatie-technieken die 
veilig zijn voor mensen en niet ten koste gaan van dieren, planten, het milieu en het ecosysteem. 
Daar zijn niet alleen kiezers mee gebaat, maar ook de industrie, de wetenschap en de politiek zelf. 
Niemand heeft er baat bij als de keuzes van vandaag een bron worden voor een gezondheidscrisis 
van morgen.” (blz. 23)
“Wetenschap gaat over de feiten, Industrie gaat over mogelijkheden , Politiek gaat over 
keuzen”. ( blz. 23)

Verder sluit ik mij geheel aan bij de reactie ( 30-12-2020) van drs. ing. Jan G. van Gils e.a. 
namens Stichting Stop5GNL Ik wens u allen wijsheid toe om politiek goede en humane 
keuzen te kunnen maar ook te wìllen maken.

https://www.internetconsultatie.nl/emvbesluit



